



AMAN

رقم القيد في سجل شركات التأمين: 70 بتاريخ 16/9/2003
Register of Insurance Companies entry: 70 dated 16/9/2003
رخصه تجارية رقم: 543043 Commercial License No.

Date: 25.09.2026
Ref. AMN/104/2026

Mr. Hamed Ahmed Ali,
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market (DFM)
Dubai , UAE

التاريخ : 2026/09/25
المرجع: AMN/104/2026

السيد / حامد أحمد علي المحترم،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الامارات العربية المتحدة

Subject: Statement on the increase in the share price of Dubai Islamic Insurance and Reinsurance Company - Aman PJSC

الموضوع: بيان بشأن ارتفاع سعر أسهم شركة / دبي الإسلامية للتأمين وإعادة التأمين - أمان ش.م.ع

Dubai Islamic Insurance & Reinsurance Company – AMAN (P.J.S.C.) would like to clarify to its shareholders and the investing public that, as of the date hereof, the Company is not aware of any undisclosed financial information, material developments, or operational or technical news that would explain the recent increase in the Company's share price.

تود شركة / دبي الإسلامية للتأمين وإعادة التأمين - أمان (ش.م.ع) أن توضح للسادة المساهمين وجمهور المستثمرين بأنه لا توجد لدى الشركة حتى تاريخه أية معلومات مالية أو تطورات أو أخبار جوهرية أو تشغيلية أو فنية غير معلن عنها من شأنها أن تفسر الارتفاع الأخير في سعر سهم الشركة .

The Company further confirms its full commitment to the applicable disclosure and transparency requirements, and to disclosing and announcing any material information or developments in accordance with the applicable laws and regulations.

كما تؤكد الشركة التزامها التام بمتطلبات الإفصاح والشفافية والإعلان عن أية معلومات أو تطورات جوهرية وفقاً للتشريعات والأنظمة المعمول بها.

The Company also reiterates its continued commitment to taking all necessary measures and making every effort to safeguard the interests of the Company, its shareholders, and its stakeholders.

وتؤكد الشركة كذلك حرصها الدائم على بذل كافة الجهود اللازمة لحماية مصالح الشركة ومساهميها وأصحاب المصلحة.

Best Regards,

Belal Ibrahim
Board Secretary

بلال إبراهيم
أمين سر مجلس الإدارة

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،

